
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LXIII/23 

LXIII sesja RM  odbyta w dniu 24 lutego 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2023 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:50 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Andrzej Bąbka  

2. Grażyna Bieniek 

3. Dariusz Chojnacki 

4. Bartłomiej Czaki 

5. Mariusz Damrat 

6. Agnieszka Dorawa 

7. Justyna Gapska 

8. Beata Kołota 

9. Wiesław Kowalski 

10. Adam Michalak 

11. Tomasz Pacek 

12. Szymon Raczyński 

13. Tadeusz Szczepański 

14. Marzanna Szewczyk 

15. Alicja Żaguń 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM - Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad LXIII 

sesji RM ?  

Nie zgłoszono.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ?  

 



Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

Porządek obrad LXIII sesji RM (zał. 3).  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2023 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy Solec Kujawski – przedstawiła ww. projekt uchwały. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Solec Kujawski na 2023 rok. 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 



 

Uchwała Nr LXIII/433/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał. 4).  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie nieodpłatnej 

służebności gruntowej przejazdu i przechodu. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt 

uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie nieodpłatnej służebności gruntowej przejazdu i przechodu. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

 

Uchwała nr LXIII/434/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał.5). 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Solec Kujawski. 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt 

uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 



D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Solec 

Kujawski.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

 

Uchwała nr LXIII/435/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał.6). 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt 

uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 



 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

 

Uchwała nr LXIII/436/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał.7). 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Solec Kujawski. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt 

uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie górnej stawki 

opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Solec Kujawski..  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

 

Uchwała nr LXIII/437/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał.8). 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Solec Kujawski w 2023 roku. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła ww. projekt 

uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni nie wnieśli. 

 

D. Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Solec Kujawski w 2023 roku.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

 

Uchwała nr LXIII/438/23 RM została podjęta jednogłośnie (zał.9). 

 

 



9. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2023 rok. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – zwrócił się do Przewodniczących komisji stałych o 

przedstawienie planów pracy na 2023 rok. 

Plany pracy z poszczególnych komisji stałych przedstawili: M. Damrat – Przewodniczący  

K. Rewizyjnej, Radny A. Michalak - Zastępca – Przewodniczącej K. Edukacji, Kultury i 

Sportu, Radna A. Dorawa – Przewodnicząca K. Społecznej, Radny A. Bąbka – Zastępca 

Przewodniczącego K. Gospodarki i Budżetu, Radny T. Pacek – Z-ca Przewodniczącego  

K. Skarg, Wniosków i Petycji, Radny  

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem planów pracy komisji 

stałych RM na 2023 rok ?  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Bartłomiej Czaki, Mariusz Damrat, 

Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, Adam Michalak, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Tadeusz Szczepański, Marzanna Szewczyk, Alicja 

Żaguń. 

Plany pracy komisji stałych na 2023 rok stanowią - zał. 10 do niniejszego protokołu.  

 

10. Wolne głosy i wnioski. 

Radny A. Michalak – zwrócił uwagę na fakt, że kluby sportowe powinny zostać wcześniej 

poinformowane, jeszcze przed złożeniem ofert o planowanej podwyżce cen za wynajem hali.  

Odpowiedzi udzieliła T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że Gmina też 

nie wiedziała jakiej wysokości będą stawki za wynajem w momencie składania przez kluby 

swoich ofert. Ośrodek Sportu i Rekreacji z nowym rokiem otrzymał do zapłaty wysokie 

rachunki za ogrzewanie i prąd w porównaniu do roku poprzedniego. Stoimy przed wizją 

zamknięcia basenu, wyłączenia np. hali sportowej z użytkowania.   



Radny A. Michalak – powinien zmienić się system zarządzania, tak jak zmienia się 

rzeczywistość wokół nas. Pewne sprawy należy przewidywać szybciej. Tą podwyżkę za 

wynajem można było rozłożyć w czasie i było by to mniej odczuwalne, a obecna podwyżka za 

wynajem jest dla wielu klubów bardzo znacząca.  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego odpowiedziała, że wtedy kiedy Gminę w miarę 

było stać na to, że kluby mogły taniej korzystać, to to zrobiliśmy. Może jest racją, żeby co roku 

podwyższać te stawki. Dwa, trzy lata temu nie mogliśmy przewidzieć pandemii, ani wojny oraz 

nie mogliśmy przewidzieć cen, bo to się bardzo zmienia. Dodała, że zwyczajowo KPEC rozbił 

regulacje cen w sierpniu, teraz czekali do grudnia nie podnosząc cen, bo nie mieli decyzji z 

URE, a URE nie miało decyzji, bo też nie wiedzieli czy państwo dopłaci czy nie do ogrzewania. 

Wielu rzeczy nie da się przewidzieć, o wielu sprawach nie wiemy i jesteśmy zaskakiwani.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – przypomniał, że 1 marca obchodzimy Narodowy Dzień 

Żołnierzy Wyklętych.   

 11. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podziękował Radnym, Burmistrzowi Solca Kujawskiego 

za udział w sesji i zamknął obrady sesji o godz. 13.50. 

 

Bartłomiej Czaki  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

 

Protokołowała: Katarzyna Ciudzińska 


